
Hvad er dette?

Det har jeg spurgt mig selv om flere gange, når turen går forbi
Hou havn.

Da jeg gik forbi til morgen, blev der arbejdet på projektet, og 
jeg tog kontakt til en af medarbejderne, og spurgte: ”Hvad er 
dette og hvad skal det bruges til?”

Han forklarede med et smil, at det er et slags flydende 
værksted, der skal bruges til arbejde med havneetablering og -
udvidelser.

En af de nærmeste dage, blive de sidste tre ben sat på og så 
skal fartøjet i vandet.

Fik også at vide, at fartøjet er etableret sådan, at en lastbil 
skal kunne køre ud på det med materialer.

Spændende at følge det videre forløb, og måske se det stå 
hævet over vandet på benene 😊
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